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Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„Megépítik-e a 8-as főútvonal körmendi elkerülő szakaszát, vagy csak ígéret marad?"
címmel a Házszabály 91 . § . alapján kérdést kívánok feltenni Csillag István Gazdasági és
Hírközlési Miniszterhez.A kérdésre a választ írásban kérem!

Tisztelt Miniszter Úr!

A 8-as főútvonal körmendi elkerülő szakaszának megépítése rendkívül sürgető feladat .
Az út állapota a jelentős forgalom miatt katasztrofális, s óriási terheket ró a városra . A
közlekedés balesetveszélyes, s ahol nincs forgalomirányító lámpa ott nehézkes az útra való
kihajtás, ahol van ott pedig a zaj- és környezetszennyezés növekszik meg jelentős mértékben .

Az átmenő forgalom döntő hányadát az Európai Unióba tartó, vagy onnan érkező
kamionforgalom teszi ki, s számukra is kedvező változást hozna az elkerülő út megépítése,
hiszen megszűnne a város forgalomlassító szerepe

Ennek okán terjesztettem be a költségvetési vita során módosító javaslatomat, mely az
elkerülő út megvalósításához szükséges 7,5 milliárd forintot lett volna hivatott biztosítani . A
javaslatot elutasították, tehát ez a beruházás 2005-ben bizonyosan nem fog megvalósulni .

A választási kampány során megfogalmazódott, hogy az elkerülő út megépítésére
mindenképpen szüksége van a városnak, s a városba látogató szocialista politikusok ígéretet is
tettek arra, hogy kormányzásuk esetén 2006-ig elkészül Körmenden az elkerülő út . Ehhez
képest ennek érdekében eddig semmi sem tettek, sőt ez irányú módosító javaslatomat is
elutasították . Ezek után erősen kétséges, hogy ez a beruházás 2006-ig megvalósuljon .

Kérdezem tehát Miniszter urat, hogy megépítik-e 2006-ig a 8-as főútvonal elkerülő
szakaszát, vagy csupán választási ígéret marad?
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